
Nejprve si připomeňme jejich výsledky v číslech. Ve stano-
veném termínu byla zaregistrována jedna sedmičlenná kan-
didátka, vedená stávající starostkou, a jako samostatný nezávis-
lý kandidát pan Stanislav Koranda. Do voličských seznamů 
bylo zapsáno 306 oprávněných voličů a k volbám se dostavilo 
176 osob, což je 57,5 % a tedy zhruba o 10 % víc, než činí ce-
lostátní průměr. Tito voliči odevzdali 172 platných volebních 
lístků, čtyři lístky byly neplatné. Jednotliví kandidáti podle 
pořadí na kandidátce získali tento počet hlasů: Ing. Vladimíra 
Sýkorová – 134, Petr Herman – 136, Mgr. Ludmila Szöllösová – 
133, Ing. Aleš Illichman - 139, Miluše Švarcová – 130, Iva Bu-
ková – 138, Martina Kovácsová – 120 a samostatný nezávislý 
kandidát Stanislav Koranda - 62 hlasů. Do nového zastupitel-
stva bylo tedy zvoleno všech sedm osob z kandidátky vedené 
stávající starostkou.

Na rozdíl od těch minulých před čtyřmi lety nebyly ty letošní 
volby žádné „vzrůšo“. Proti kandidátce vedené stávající sta-

rostkou nestála 
žádná opoziční 
kolektivní kan-
didátka jenom 
jeden samostatný 
nezávislý kan-
didát, žádné vo-
lání po změně 
ve správě obce 
a  žádná kandidátka se slibem tuto změnu uskutečnit. O  tom, 
že volby vyhraje kandidátka stávající starostky, nebylo předem 
pochyb. To byl zřejmě hlavní důvod nižšího procenta volební 
účasti proti minulým volbám (tehdy 74,8 %) a dále část voličů, 
kteří by volili „opoziční“ kandidátku k  volbám zřejmě nešla. 
Tato pasivní resistence nebyla zdaleka tak velká, aby mohla 
zpochybnit dostatečně silný mandát nového zastupitelstva, 
z letošních voleb vzešlého.   v-ch-

Po uplynutí zákonem stanovené doby deseti dnů pro možnost 
podání stížnosti na průběh voleb svolala starostka ustavující 
zasedání obecního zastupitelstva na 23.  října, protože žádná 
stížnost na regulérnost voleb podána nebyla. Ustavujícího 
zasedání se zúčastnilo všech sedm zvolených zastupitelů a osm 
dalších občanů.

Jako úvod k  dalšímu jednání zopakovala starostka hlavní 
ustanovení jednacího řádu zastupitelstva a poté přistoupili za-
stupitelé ke složení slibu. Po složení slibu se zastupitelé usnesli, 
aby volba starosty, místostarosty a členů výborů zastupitelstva 
byla provedena veřejným hlasováním a  aby byla zachována 
dosavadní praxe, že nadále bude starosta uvolněn, aby mohl 
vykonávat svou funkci jako hlavní povolání. Na funkci starosty 

byl podán jediný návrh na Vladimíru Sýkorovou a ta byla také 
zvolena jednomyslně. Na funkci místostarosty byl starostkou 
navržen Petr Herman a jako druhý byl podán návrh na Aleše Il-
lichmana. Zvolen byl většinou čtyř hlasů Petr Herman. Protože 
podle zákona o obcích je zastupitelstvo povinno zřídit také dva 
výbory a to kontrolní a finanční, usneslo se zastupitelstvo, aby 
oba výbory byly trojčlenné a aby předsedou kontrolního výbo-
ru byl Aleš Illichman a členy Iva Buková a z řad občanů paní 
Miroslava Rejdová. Předsedkyní finančního výboru byla zvo-
lena Martina Kovácsová a členkou Ludmila Szöllösová a další 
člen nebo členka bude doplněn/-a  na příštím zasedání z  řad 
občanů. Dále se zastupitelstvo zabývalo ustavením přestupkové 
komise a usneslo zachovat ji v dosavadní podobě s předsedou 

Na vědomost
se dává…
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Mgr. Norbertem Hemelíkem, advokátem z Říčan a členy Jiřím 
Levým a Martinem Venturou.

Usnesením o  odměnách neuvolněných členů zastupitel-
stva skončila ustavování orgánů zastupitelstva. Podle vládního 
nařízení odměnu neuvolněných členů zastupitelstva určuje za-
stupitelstvo v  rozmezí, stanoveném vládním nařízením. Bylo 
usneseno ponechat výši dosavadních odměn.

V  závěru zasedání se zastupitelstvo již věnovalo běžným 
záležitostem správy obce. Tak dílem vzalo na vědomí a  dí-
lem usneslo dvě rozpočtová opatření, jimiž se uvádí do sou-
ladu rozpočet obce s průběžným vývojem příjmů a vydání. Po 

těchto opatřeních činí celkové rozpočtované příjmy 4 451 824 
Kč a výdaje 6 225 200 Kč.

Zastupitelstvo schválilo také pro rok 2019 konání základních 
společenských kulturních a sportovních akcí obdobně jako pro 
letošní rok.

V bodě jednání Různé informovala starostka zastupitelstvo 
některých aktuálních akcích (rozvedeno v  jiných článcích to-
hoto čísla zpravodaje) a  v  diskusi přítomná občanka navrh-
la, aby vedle pěkného pohádkového lesa pro menší děti bylo 
Dýňování obohaceno i o strašidelný les pro starší děti a dospělé. 
Zastupitelé neměli námitek.  v-ch-

Letošního dvanáctého Dýňování se zúčastnilo 727 
návštěvníků. Po celou dobu program moderovala (jak se již stalo 
tradicí) zdravotní klaunka a herečka Hanka Hüblová. Dýňování 
je typická akce pro rodiny s dětmi a je příjemné pozorovat, jak 
si to účastníci užívají, někteří k nám chodí opakovaně. Jak jin-
dy třeba vážní tatínkové házejí své starosti za hlavu a spolu se 
svými ratolestmi pilně dlabou dýně do těch nejroztodivnějších 
forem. A děti nejen dlabou, ale potiskují trička, závodí s dýněmi 
naloženými na trakaři, nechávají si pomalovat obličej, svezou 
se na kolotoči a už se nemohou dočkat strašidelně pohádkového 
lesa. Do soutěže ozdobených a  vyřezaných dýní se jich opět 
přihlásilo 99. A  jako v  minulých letech měla tříčlenná poro-
ta přetěžký úkol vybrat ve čtyřech kategoriích (nejvtipnější, 
nejstrašidelnější, nejoriginálnější a  vyrobené doma) jen tři 
nejlepší. Je milé, že mezi úspěšnými byly i některé máslovické 
děti, např. sourozenci Zikovi, Terezka Zajíčková, Franta Zoula.

Při dlabání dýní a jiné činnosti na čerstvém vzduchu dobře 
tráví a tak byly obleženy stánky s jídlem a s dýňovými speci-
alitami počínaje dýňovou polévkou, která byla záhy vyprodá-
na, přes dýňovou pomazánku či oblíbený tataráček na krajíci 

chleba až po koláče s dýňovou marmeládou s  jablky, dýňový 
cheesecake, muffiny, zapečené dýně s nivou, dýňové lívanečky 
a další dobroty. Také jiní stánkaři si jistě nemohli stěžovat na 
nezájem o občerstvení.

To všechno, co se odpoledne děje na návsi včetně pohád-
kového lesa, tvoří velmi příjemnou atmosféru a dobrou náladu 
účastníků. Nestalo by se tak samo, kdyby nebylo obětavých lidí 
z řad našich občanů, kteří na tom mají velkou zásluhu (ať už ti, 
co letos vařili či pekli – Anna Hubená, Vladimír Chalupný, Aleš 
Illichman, manželé Sýkorovi, Lída a Julie Szöllösovi, Miluše 
Švarcová, Jana Šťastná, Míša Tichá, Andrea Zoulová - nebo 
ti, co pomáhali ve stánku, při zdobení dýní, v pokladnách, při 
soutěžích a přípravě i úklidu návsi – Iva Buková, Petr Herman, 
Petra a Adriana Horváthovy, Standa Koranda, Martina Kovác-
sová, Vít a Martin Melicharovi, Pepa Merfait, Jiřina Peňázová 
se Soňou a  Lenkou, Kryštof Sýkora, Ondřej Szöllös, Míša 
a Marek Špačkovi, manželé Švarcovi, Andrea Zoulová). Ti, co 
se zasloužili o pohádkový les, jsou jmenováni v následujícím 
článku. Všem patří velký dík.

 V. Sýkorová

Loni jsme s Léňou slíbily, že i letos si vezmeme na sta-
rost pohádkově-strašidelný les a nutno říci, že jsme se na 
to opravdu těšily. Zhruba dva měsíce předem jsme začaly 
vymýšlet převleky a různé další blbosti, které by se nám 
mohly hodit. Letošní součást Dýňování jsme pojaly čistě 
jako pohádkový les s pohádkovými bytostmi. Strašidelnou 
část jsme tentokrát vypustily a  to z  toho důvodu, že lo-
ni si nám návštěvníci stěžovali, že se děti bojí a mnozí 
nedošli ani na Prostřeďák, kde na ně čekala spousta po-
hádkových postav. Uvidíme, jaký koncept zvolíme pro 
příští rok, ten letošní se dle ohlasů osvědčil, bylo pouze 
jedno strašidlo a  dva čerti, což se ukázalo jako únosná 
míra. Celá organizace letošní akce se odehrávala pod tak-

tovkou Léni Chadimové, které patří největší dík! Já jsem 
jí dělala pouze prodlouženou pravou ruku. Léňa sháněla, 
jezdila, nakupovala, šila, kreslila, vymýšlela, obvolávala 
a zařizovala vše, co bylo potřeba. S realizací všeho, co si 
vymyslela, jí velmi pomáhala Magda Červová, která je 
neskutečně šikovná na různé šití, kreslení a  tvoření a  to 
i v šibeničních časových termínech, kterými jsme ji záso-
bovaly. Moc děkujeme, Magdi.

Prostřeďák letos navštívilo mnoho pohádkových po- 
stav: motýl Emanuel a  Maková panenka (manželé 
Maříkovi), Mimoň (Léňa Chadimová), loupežníci 
(Petr Strnad a  Petr Uzel), meluzína (Evča Hořánková), 
lišky (Péťa a  Ráďa Šaňkovy), Křemílek a  Vochomůrka 

MÁSLOVICKÉ DÝŇOVÁNÍ A POHÁDKOVÝ LES 

POHÁDKOVÝ LES 
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Obnovená hospoda se sálem je otevřena teprve krátce, ale 
zájem o využití sálu roste. Ve středu a v neděli tam vede An-
drea Zoulová cvičení na udržení tělesné a  tím i  duševní kon-
dice, každou středu večer se jedenáct párů (z naší obce, Vodo-
chod i Klecan) ladně pohybuje po sále pod vedením tanečního 
mistra pana Brožovského z pražské společnosti Astra a  roste 
i  zájem o  využití sálu pro soukromá setkání. Mnoho občanů 
však netrpělivě čeká, kdy už si tam konečně zase zatancujeme 

jako před mnoha a mnoha lety. Bude to už brzy a to konkrétně 
v sobotu 1. prosince na mikulášské taneční zábavě, kterou 
organizuje nové zastupitelstvo ve spolupráci se spolkem Přátelé 
muzea a  kultury v  Máslovicích a  týmem Hospody. Uvítáme 
i dary do tomboly, které bude shromažďovat Miluška Švarcová.

Další podrobnosti o  chystané taneční zábavě budou včas 
vyvěšeny na nástěnkách a na webových stránkách obce.

 V. Sýkorová

Spolek Sázíme stromy z Prahy 8, nám opět nabídl spoluprá-
ci při výsadbě stromů v naší obci. Spolek zajistil firmu Sirka, 
která zaplatí deset stromů, a její zaměstnanci je přijedou zasázet. 

Obecní úřad zajistí brigádníkům občerstvení. Pokud by někdo 
měl zájem se také sázení zúčastnit, bude vítán.

O VYUŽITÍ SÁLU JE ZÁJEM 

SÁZENÍ STROMŮ ZA FOTBALOVÝM HŘIŠTĚM 
V NEDĚLI 11. LISTOPADU OD 10 HODIN  

(Davídek Chadima a  Martínek Mařík), lesní královna 
(Janča Vovsová), malé čarodějnice (Deniska Chadimová 
a Karolínka Vovsová), víly (Háňa Švitorková a Michalka 
Červová), čerti (David Oupor a Katka Vojtíšková), králíci 
v klobouku (Pepíček Čmerda a Terezka Šebková), Anna 
a Elsa (Janča Pudilová a Markéta Chadimová), strašidlák 
(Petr Ševčenko), čarodějnice (Lenka Peňázová a  Soňa 
Kmentová) a lesní duchové (Sárinka Kmentová a Klárka 
Peňázová). Nechci vyzdvihnout žádný převlek jako ten 
nejlepší, všichni se snažili a  myslím si, že na výsledku 
to bylo znát. Děkujeme obecnímu úřadu, díky kterému 
děti dostávaly různé sladkosti a  Evče Hořánkové, která 

zajistila koktejlová pitíčka pro všechny děti. Myslím, že 
jsme všichni za jedno odpoledne rozdali spoustu úsměvů 
na tváři a dobrou náladu a o  to jde především, proto se 
těšíme zase příští rok na repete!

Speciální poděkování letí k  manželům Švarcovým, 
kteří nám vytvořili krásný domeček pro Křemílka 
a  Vochomůrku, Davidovi Chadimovi za vytvoření 
strašidláka a pomoc s výrobou Mimoně a všem, kteří nám 
něco zapůjčili a kteří přišli pomoci s přípravou lesa a jeho 
uklízením po akci. Děkujeme.

Krásné podzimní dny všem,
 H. Švitorková

u Bioodpad se sváží do konce listopadu ve čtr-
náctidenních intervalech.

u Velkoobjemový odpad je možné uklá-
dat do kontejnerů na návsi od čtvrtka 1. do neděle 4. lis-
topadu.

u Nebezpečný odpad se bude sbírat v sobo-
tu 3. listopadu od 11.45 do 12.30 hodin.

u Finanční výbor zastupitelstva ob-
ce potřebuje doplnit o jednoho člena/členku z řad občanů. 
Bližší informace u starostky obce.  

budeme tvořit opět pod vedením manželů Švarcových v sobotu 24. listopadu v novém sálu Hospody v době od 10 do 16 ho-
din. Základní poplatek pro účastníky činí pro dospělé v produkčním věku 90 Kč a pro děti, studenty a důchodce 70 Kč. Účastníci 
z naší obce mají zlevněné jednotné vstupné 50 Kč, pokud si zlevněnou vstupenku vyzvednou předem některé úterý před 
konáním akce na obecním úřadě.

Hotový betlém bude vystaven v muzeu od soboty 1. prosince do poslední neděle v lednu. V. Sýkorová

BETLÉM Z MÁSLA 

ZPRÁVY OBECNÍHO ÚŘADU  
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Máslovická knihovna hledá zájemce/zájemkyni o práci v knihovně minimálně jedenkrát týdně v úterý od 17 do 19 hodin. 
Náplní práce je registrace čtenářů a výpůjček, balení nových knih. V individuálně zvoleném čase a dle potřeby další práce na 
PC – vedení katalogu knih a revize knihovního fondu, zajišťování nových knih. Bližší informace u starostky obce.

Do knihovny přibyly nové knihy – tři úplné novinky. Český ráj od Jaroslava Rudiše, Nejlepší víkend od Patrika Hartla a his-
torický detektivní román Smrt podle hvězd od Jana Bauera. Pár nových knih je i pro děti. Přijďte si vybrat do knihovny každé 
úterý od 17 do 19 hodin.  V. Sýkorová

Nabízím možnost zajištění vstupenek na komedie letošního Silvestra do několika pražských 
divadel:

Divadlo na Vinohradech (Škola žen od 14 nebo 18 h), Divadlo v Dlouhé (Mnoho povyku 
pro nic od 19 h), Na Zábradlí (Mýcení od 19 h), Divadlo na Jezerce (Saturnin od 17 nebo 19.30 
h), Divadlo Radka Brzobohatého (Řádí jako tajfun od 14 nebo 18 h), Divadlo Kalich (muzikál 
Pomáda od 17 h).

Pokud máte zájem, ozvěte se, prosím, obratem než bude úplně vyprodáno.
 
  V. Sýkorová

Zahradnictví pana Václava Maříka FLOS v  Řeži nabízí máslovickým občanům cenově 
zvýhodněné vánoční stromky druhu jedle kavkazská (Abies nordmanniana) výšky 175-
200 cm (1. kvalita), která se běžně prodává za 1099 Kč. Pro občany Máslovic se nabízí na 
zlevněnou cenu 549 Kč. Stromek si mohou zájemci rezervovat e-mailem na adrese info@flos.
cz do 20. 11. a odběr v Řeži bude probíhat od 5. 12. do 22. 12.

Turnaj v nohejbale o svatomartinskou husu se stal již tradicí a uskuteční 
se na nohejbalovém hřišti od 13 hodin. Letos uspořádáme ve stejném ter-
mínu i turnaj v ping-pongu (pro muže i ženy) v novém sále a po skončení 
obou klání nastane společná oslava včetně rozdávání cen. A o co se hraje? 
No přece o tu martinskou husu a další pěkné ceny! Ale že jde hlavně o ra-
dost ze hry a dobrou zábavu, je nadmíru jasné.

Všechny, kdo by se rádi zúčastnili, prosíme, aby se nahlašovali předem, 
nejpozději do úterý 4. listopadu. Nohejbalisté u Jirky Levého, stolní tenis-
té u Aleše Illichmana nebo V. Sýkorové.

ZPRÁVY Z KNIHOVNY

NABÍDKA ZAJIŠTĚNÍ VSTUPENEK DO DIVADLA

NABÍDKA ZAHRADNICTVÍ FLOS

SVATOMARTINSKÝ TURNAJ V NOHEJBALE I V PING-PONGU 
V SOBOTU 10. LISTOPADU
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V  současné době je v  muzeu instalována velká výstava 
máslenek, které jsem pro muzeum nasbírala během  
uplynulých dvaceti let. Vystaveno je 285 máslenek domácího 
i zahraničního původu, rozdílného tvaru i velikosti a zejména 
velmi pestrého uměleckého zpracování. Celkový počet másle-
nek ve sbírce čítá 291 ks. Výstava potrvá do 25. listopadu. Na 
výstavě si dětští návštěvníci mohou složit máslenku nebo vy-
malovat máslenku na papíře. V  muzejním obchůdku budou 
kromě stálého sortimentu již k  zakoupení drobné vánoční 
předměty, dekorace a vánoční pohledy.

Výstava Koloniál pana Bajzy je umístěna do prostor bývalé 

hospody. Před samotnou výstavou bylo nutné místnosti upra-
vit, vyčistit stěny a vymalovat. O  to se postaral Petr Herman. 
Nejhorší bylo vyklízení a  úklid kuchyně a  skladu. Byl tam 
neuvěřitelný nepořádek a špína. Do perfektního stavu tyto míst-
nosti přivedla Vlaďka Chadimová po mnoha hodinách práce. 
Vyklízení dvora se věnoval Jarda Filinger. Výstava je otevřená 
jako muzeum, tj. v sobotu a v neděli od 10 do 12 a od 13 do 16 
hodin. Skončí až poslední neděli v lednu. O návštěvníky i pravi-
delný úklid se velmi pečlivě stará Vlaďka Chadimová.

Obě výstavy mohou máslovičtí občané navštívit zdarma 
každou neděli mezi 14. až 16. hodinou.  V. Sýkorová

je putovní výstavou, která se již objevila v  několika 
větších městech. Základ výstavy je zapůjčen z Moravského 
zemského muzea v  Brně. Je to např. nábytek v  cukrárně, 
umělé cukrovinky a dorty, domeček trafiky, látky a košile 
do prodejny látek a  galanterie, vycpaná zvířata a  hlavně 
všechny figuríny prodavačů. Ty působí velmi auten-
ticky a  představují herce z  televizního seriálu Bylo nás 
pět, v  němž pana Bajzu hrál Oldřich Navrátil, cukráře 
Svobodu Oldřich Vízner, švagra pana Bajzy Vařeku Petr 
Nárožný a řezníka Štveráka Otto Rošetzký. Spousta nábyt-
ku a zboží ale na výstavě chyběla. Některé byly zapůjčeny 
ze Středočeského muzea v  Roztokách, několik jich dora-
zilo z  Podbrdského muzea v  Rožmitále pod Třemšínem, 
kde tuto výstavu již také měli, a jiné zapůjčili naši občané, 
např. starou pokladnu, šlapací šicí stroj, decimální váhu 
se závažím aj. Teprve pak se mohlo přistoupit k  vlast-
nímu tvoření ucelené výstavy, kde se uplatnily především 
zručnost a estetické cítění Jirky Švarce a jeho ženy Milušky. 
Regály hlavně u  pana Bajzy zaplnil mnoha historickými 
předměty a  celkově obchod „vyšperkoval“. Výsledkem 
toho celého velkého snažení je skutečně zdařilá výstava, 
která dnešním návštěvníkům přibližuje realitu i ducha ob-
chodování na malém městě za předválečné republiky, kdy 
supermarkety a hypermarkety byly ještě daleko za horami, 
kdy se nespěchalo, kdy se zákazník oslovoval slovy „má 
úcta, co si račte přát“ a kdy se i s placením občas počkalo, 
když se jednalo o důvěryhodného zákazníka. Koloniálem 
byl zván trochu větší obchod smíšeným 
zbožím, kde se vedle potravin prodávalo 
i  zboží drogistické, běžné nádobí, potřeby 
pro rolnické hospodářství a další druhy zboží. 
Také u  nás jsme měli koloniál nikoliv pana 
Bajzy ale pana Polívky, kde vedle potravin se 
mohlo koupit třeba mýdlo s jelenem, petrolej, 
řetězy vazáky pro dobytek, biče a nějaký ten 

kastrůlek, kam vozil chleba vodolský pekař pan Plátěnka 
na vozíku s  plachtou, taženým jedním koníkem, zatímco 
vojkovický chleba vozilo v určitých dnech už nákladní auto 
a kde jsme si, my kluci, na jaře kupovali kuličky na hraní 
plnou hrst za pět haléřů.

Řada našich občanů jistě četla úsměvnou knížku spi-
sovatele Karla Poláčka Bylo nás pět, nebo alespoň viděla 
zdařilý televizní seriál stejného názvu o dobrodružství pěti 
kamarádů, kde takové maloměstské obchody tvoří nejen 
reálnou kulisu, ale často do děje přímo zasahují. S  odka-
zem na tuto knížku nese výstava název Koloniál pana Bajzy, 
protože hlavním dětským hrdinou je právě malý Péťa Bajza.

Na závěr našeho povídání o této výstavě se patří povědět 
alespoň pár slov o  autorovi knížky Bylo nás pět Karlu 
Poláčkovi. Karel Poláček se narodil v roce 1892 v rodině 
malého židovského obchodníka v Rychnově nad Kněžnou. 
Jako spisovatel se podle druhu svého díla řadí mezi humo- 
risty. Jeho humor je takový teple lidský, shovívavý k drob-
ným hříškům a pokleskům svých postav např. v knížce Muži 
v ofsajdu nebo Hostinec u kamenného stolu a jen výjimečně 
nabývá tónů tragiky a břitké satiry, např. v knize Dům na 
předměstí nebo Hlavní přelíčení. Je jeho osobní tragikou, 
že tento spisovatel, který je plný lidského láskyplného hu-
moru skončil svůj život roku 1944 v nelidském prostředí 
nacistického koncentračního tábora.                   v-ch-

VÝSTAVY V MUZEU A V BÝVALÉ HOSPODĚ

VÝSTAVA KOLONIÁL PANA BAJZY

Výstava

Koloniál pana Bajzy
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Na vědomost se dává…
Vydává Obec Máslovice, rediguje Ing. Vladimír Chalupný, 

titulní list kreslil Michal Morovian. Nepodepsané příspěvky 
zpracovala V. Sýkorová Registrováno na Ministerstvu kultury 
ČR pod číslem MK ČR E 12702. Vychází šestkrát do roka. 
Uzávěrka tohoto čísla 23. 10. 2018. Sazba Daniela Kramerová. 
Uveřejněné příspěvky nevyjadřují vždy názor obecního úřadu.  

Pište do zpravodaje!
Pište o všem, co se v obci nebo jednotlivých organizacích 

děje, co se vám líbí nebo nelíbí, co byste navrhovali nebo 
s čím nesouhlasíte a nebo napište, co byste chtěli vědět, o čem 
by se mělo také psát. Uzávěrka příštího čísla je 16. 12. 2018. 
Příspěvky můžete předávat do schránky obecního úřadu nebo 
p. Chalupnému či posílat mailem na adresu: ou@maslovice.cz.

u Společenská kronika u

KLECANY:
So 10. 11. Svatohubertská mše v kostele
Ne  18. 11. Koncert Vinohradského symfon. orchestru v kostele
So 24. 11. Loutkové divadlo Klecánek v knihovně
So   1. 12. Vánoční dílničky na úřadě
Ne   2. 12. Vánoční hra se zpěvy

KRALUPY NAD VLTAVOU:
Filmy:
Mladí zabijáci, Louskáček a čtyři říše, Vdovy, Ten, kdo tě 
miloval, Čertí brko, Fantastická zvířata: Grindelwaldovy 
zločiny, Bohemian Rapsody (termíny promítání a další 
filmy najdete na www.kasskralupy.cz)
Další akce:
So   17. 11.  Kočka v oregánu (divadelní představení) od 19 hodin

Út    4. 12. Chlap na zabití (divadelní představení) od 19.30 hodin
Po 12. 12. Vánoční koncert Markéty Wagnerové od 19 hodin

LÍBEZNICE:
So 15. 11. Lukáš Pavlásek v Divadle kouzel

ODOLENA VODA:
St 21. 11.  Sedm perel astronomie – přednáška od 17 hodin

VELTRUSY ZÁMEK:
So 24. 11. Adventní tvoření (10 – 17 hodin)
So   1. 12. Adventní divadlo v 15 hodin
So  8. 12.  Adventní koncert s Irenou Budweiserovou
So 16. 12. Živý betlém a vánoční pohádka

KULTURNÍ A SPORTOVNÍ AKCE V OKOLÍ:

Na říjen připadly sedmdesátiny pana Josefa Hrušky (10. 10.) a na listopad

taktéž sedmdesátiny paní Boženy Novákové (22. 11.).

Oběma jubilantům přejeme do dalšího života, aby jim sloužilo zdraví a aby prožívali pěknou životní pohodu.

Ráda bych touto cestou poděkovala zastupitelům minulého volebního období za jejich práci pro obec. Společným roz- 
hodováním i aktivní prací jsme, dle mého názoru, přispěli k dalšímu vylepšování naší obce a většinu předsevzetí, které jsme 

si na začátku našeho společného působení stanovili, jsme splnili. Přeji vám spokojenost ve vaší práci i v osobním životě.
 V. Sýkorová

PODĚKOVÁNÍ 

Každý člověk se občas dopustí nějakého omylu, neomylný není ani papež, natož aby jím byl redaktor maličkého vesnického 
plátku. A tak se mi jako člověku omylnému podařily v minulém čísle dva nepříjemné omyly, za které se čtenářům a zejména 
dotčeným osobám omlouvám. První omyl byl ve Společenské kronice, kde jsem udělal pana Františka Bíny o pět let starším, 
když jsem napsal, že „dovrší 19. 9. pětaosmdesátiny“ místo správných osmdesátin. Druhý omyl vznikl v článku Nová hospoda 
se sálem otevřena, kde jsem uvedl mezi nabízenými točenými nealkoholickými nápoji Coca-Colu, zatímco správně má být 
Kofola. Za oba omyly se omlouvám a doufám, že s vědomím, že všichni jsme omylní, bude moje omluva přijata s pochopením 
a tedy shovívavě. Děkuji.  v-ch-

ERRATA – MOJE OMYLY 


